



Result of 2nd Interview on 10th Feb, 2017

The following applicants are accepted for Rosaryhill Kindergarten Pre-Nursery Class (PM session) of 2017-2018. Please submit the deposit of \$970 and \$10 postage fee to the General Office (Room N106), 1/F on or before 25th Feb, 2017 (Sat). Please make cheque payable to "Rosaryhill Kindergarten". Thank you.

第二輪面試 (10/2/2017) 結果

以下申請者已被取錄為 2017-2018 二歲幼兒班下午班。請家長於 2 月 25 日或之前到一樓總校務處 (N106 室) 繳交 970 元留位費及郵費 10 元正，支票抬頭請寫上「玫瑰崗幼稚園」。多謝合作。

3006	3079	3080	3141	3159
3181	3224	3229	3243	3275
3276	3297	3299	3313	3317
3326	3355	3374	3477	3488
3574	3603	3625	3632	3634
3667	3697	3705	3740	3757
3769	3781	3794	3795	3796
3807	3813	3824	3848	3854
3881	3886	3905		



Result of 2nd Interview on 10th Feb, 2017

The following applicants are accepted for Rosaryhill Kindergarten Nursery Class (PM session) of 2017-2018. Please submit the deposit of \$970 and \$10 postage fee to the General Office (Room N106), 1/F on or before 25th Feb, 2017 (Sat). Please make cheque payable to "Rosaryhill Kindergarten". Thank you.

第二輪面試 (10/2/2017) 結果

以下申請者已被取錄為 2017-2018 三歲幼兒班下午班。請家長於 2 月 25 日或之前到一樓總校務處 (N106 室) 繳交 970 元留位費及郵費 10 元正，支票抬頭請寫上「玫瑰崗幼稚園」。多謝合作。

4072	4090	4099	4059	4156
4271	4408	4433	4488	